
5. september 2023, Skolebestyrelsesmøde, Skolen ved Sundet  

Dagsorden ved Lena, Amelevi, Morten og Johnni 

 

Deltagere: Amelevi, Kuno, Asger,  Lena,  Iben, Pernille, Ditte, Peter , Mathias, Johnni, Trine, Henning, 
 

Supp: 

Afbud: Morten 

Gæster:  

Sted og tid: Kontoret Ural 1 

Referent: Trine Gjerløv 

Ordstyrer: Lena 

 

PKT TIDSRUM ANSVARLIGE 
 
Ejer 
 
 
Evt. deltagere 

PUNKT 
 
Titel 
Baggrund/indhold 
 
Bilag 

FORMÅL  
 
Form (orientering, 
drøftelse, beslutning) 
 
Indstilling/anbefaling 

REFERAT 
 
Indhold 
 
 
Videre proces 

1. 17:00-17:15 Lena Gennemløb og godkendelse af dagsorden 
samt punkter til eventuelt 
Fastlæggelse af dagsorden og bordet rundt 

 Dagsorden godkendt.  

2. 17:15-17:25 Elevråd rep  Meddelelser fra elevrådet (Kun orientering, 
ingen drøftelser med mindre annonceret) 

Orientering 
 
 

Positivt med telefoner. Skolen er blevet lidt mere 
social.  
Elevrådet konstituerer sig på torsdag.  

3. 17:25-17:45 Asger Skolens fokus på digital dannelse og brug af 
SVS skærm i undervisning og pause 

Drøftelse 
 
 

Bestyrelsen har haft den første drøftelse.  
Vi har ikke nok data til at vide om det er et problem. 
Skærmen er ikke problemet, men måden skærmen 
bliver anvendt kan være et problem. 
Bestyrelsen opfordrer til at drøftelsen tages i 
klasserne, hvis man oplever en udfordring.  
På skolen bruger vi ”Red barnet” ambassadører i 
forhold til 7. klasserne underviser i 3-4. klasserne.  
 

4. 17:45:18:05 Pernille Kvalitet i undervisningen  Drøftelse Punktet udgår.  



 Punktet drøftes i forældrerepræsentationen.  

5. 18:05-18:20 Forperson- 
skab 

Genbesøg af ordensregler ift. nuværende 
udgangstilladelse for udskolingselever 

Drøftelse  Udgangstilladelse bibeholdes.  
Der informeres ud, særligt med fokus på at få klædt 
7. klasserne godt på i forhold til de forventninger 
der er når man har udgangstilladelse.  

6. 18:20-18:30 Johnni Økonomi Orientering Der har været besparelse på skoleområdet. Det har 
vi arbejdet med på få minimeret, så underskuddet 
ikke bliver så stort.  
I øjeblikket er det samlede underskud på 0,37% 
Vi følger budgettet meget tæt og er i løbende 
sparring med området.  

6. 18:30-18:55  Meddelelser som ikke fremføres under øvrig 
dagsorden: 

a) Medarbejderrepræsentanter 
b) Formand 
c) KKFO  
d) Skoleledelse 

Orienteringer 
 

a) Ikke noget til punktet 
b) Mail fra skole og forældre med tilbud med 

kurser til bestyrelsen.  
c) Henning er tilbage i sine ledelsesopgaver på 

skolens KKFO.  
d) Der er udfordringer med trafik omkring 

skolen.  
Der er fortsat en god dialog med byggeriet i 
forhold til trafik. 
Vi har ansat lærer til 1. klasse.  
Matematik i 2. og 3. klasse er stillingen i 
genopslag.  
Legepatruljen fungerer godt.  
Godt personalearrangement omkring Low 
Arrousel. 
 
Orientering om Elevsag – Lukket punkt.  

7. 18:55-19:00  Evt. 
 

 Der er en opmærksomhed på lys og skærme tændt 
på skolen.  
Hylelyd i skolens KKFO er stoppet.  

 

Punkter til kommende møder: 

● x 

Fortløbende dagsordenspunkter: 

● x 



 

 

 

 


